

Protokoll från Rådet för funktionshindersfrågor

Närvarande

Jan Delvert (Personskadeförbundet RTP)
Carina Björklund (Riksförbundet för social och mental hälsa- RSMH)
Anders Carlsson (Personskadeförbundet RTP)
Christina Barthlow (DHR Delaktighet - Handlingskraft - Rörelsefrihet)
Anita Runesved (Föreningen Hjärtlung)
Elisabeth Aguado (Intresseföreningen för personer med schizofreni och liknande psykoser - IFS)

Förhindrad

Svante Norback (Hjärnskadeföreningen)

Tjänstemän

Jan Rönnberg, avdelningschef socialtjänstavdelningen
Christina Pettersson, verksamhetsutvecklare socialtjänst

Adjungerad

Kerstin Engström, lokalintendent

Tidpunkt

Tisdagen den 30 oktober 2018. kl 14:30 - 16:30

Plats

Östermalms stadsdelsförvaltning, Karlavägen 104, 6 tr, Lokal Värtan

Protokollet justerades elektroniskt 2018-11-02.

Jan Delvert
Ordförande

Anders Carlsson
Justerare

1. Öppnande

Ordförande Jan Delvert öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna.

2. Godkännande av dagordning

Rådet godkände föredragningslistan med följande tillägg under punkten "Övriga frågor":

- a) *Medborgarförslag*
- b) *Inbjudan från funktionshindersinspektörerna*
- c) *Utvärdering av rådets arbete*
- d) *St Julian-priset*
- e) *Tider samt sammansättning för 2019*
- f) *Träff med pensionärsrådet*
- g) *HSO:s möte*
- h) *Träfflokalen i Hjorthagen*

3. Val av protokolljusterare

Anders Carlsson utsågs att jämte ordförande Jan Delvert justera protokollet. Protokollet justeras elektroniskt senast 2 november.

4. Godkännande av rådets protokoll 2018-10-02

Rådet beslutade att godkänna protokollet med följande ändringar: Meningen som börjar med "*Föreningen har erfarenhet av att ..*" under punkt 8, stryks.

5. Besök av Kerstin Engström, lokalintendent

a) Tillgängligheten i förvaltningens nya lokaler

Rådet undrar hur de kan medverka i tillgänglighetsarbetet i planeringen av förvaltningens nya lokaler.

Kerstin Engström berättade att förslag och skisser ska vara färdiga under november. Under våren planerar lokalintendent och rådet in ett studiebesök.

Lokalen är vald bland annat utifrån tillgänglighet till och från lokalerna samt inne i lokalerna.

Rådet lyfte frågor kring hissar och handikapptoiletter.

Kerstin Engström beskrev att hissarna var mycket stora.

Inget är ännu byggt inne i lokalerna så byggnation kommer att följa rådande normer.

Frångänglighet är beaktad.

Kerstin informerade kort om annat tillgänglighetsarbete inom förvaltningen.

b) Tillgänglighetsenkäten

Kerstin Engström berättade hur förvaltningen arbetar och resonerar kring tillgänglighetsarbetet i de publika lokalerna.

Förskolorna är granskade och vid behov så har avdelningen specialpedagoger som går in och anpassar ytterligare.

Då rådet tidigare fått en kortare sammanställning av enkäten, begränsad till de publika lokalerna. Rådet efterfrågade i enlighet med av nämnden antagen VP 2018, en sammanställning av hela enkäten. Då enkäten var uppbyggd utan IT-stöd, skulle en sådan sammanställning medföra stort merarbete.

Rådet beslöt att arbeta vidare med frågan under våren och se över hur förvaltningen kan använda befintligt tillgänglighetsskattningsinstrument som finns på stadens jämförservice.

6. Information från stadsdelsförvaltningen

Jan Rönnberg informerar om ansökan om föreningsbidrag.

Christina Pettersson informerar om VB-processen. Förvaltningens verksamhetsberättelse ska vara klar 28:e januari.

Christina Pettersson informerar om den preliminära budgetprocessen.

- Budget presenteras den 14 november.
- Nya nämnder samt presidiet beslutas 17 december.
- Hela förvaltningens underlag till nämndens budget / VP klar i integrerat ledningssystem i mitten av januari.
- Nämndbeslut: januari eller februari.

Rådet beslöt att tidigarelägga nästa möte med en timme för att arbeta med förslag till aktiviteter till verksamhetsplanen 2019.

7. Remisser

"Färdplan för ett Stockholm för alla - en rapport från kommissionen för ett socialt hållbart Stockholm"

Rådet beslutade att godta föreslagen text.

"Gummigranulat på boll- och lekplaner"

Rådet beslutade att godkänna skrivelsen.

8. Planering av tillgänglighetsvandringen

Rådet beslöt att Elisabeth Aguado och Christina Pettersson ska ta fram ett underlag och kravspecifikation till nya receptionen utifrån ett kognitivt och perceptuellt perspektiv.

9. Om det nya Delaktighetsprogrammet

Rapport från Informationsdagen den 15 oktober. Fyra från rådet var på informationsdagen. De återkopplade att funktionshindersombudsmannen informerade om LSS-insatser och att programmet baseras på kommunens inriktningsmål. Programmet har även uppmärksammat anhörigas villkor. Jenny Åsberg från Idrottsförvaltningen informerade om en app "Kul i stan" med aktiviteter och scheman. Programmet trycker på vikten av samverkan med organisationer och civilsamhället. Generellt önskade medlemmarna att det skulle ha funnits mer tid för frågor.

10. Om äldre- och omsorgsboende på Östermalm

Punkten utgår.

11. Genomgång av bevakningslistan

Bevakningslistan uppdaterades. Reviderad lista: se bilaga till protokollet.

12. Kort information om tillgänglighet till Handelsbanken

Christina Barthlow informerade att hon har tagit upp ärendet med DHR.

13. Övriga frågor

- a) **Medborgarförslag**
Christina Pettersson fick igenom tjänsteutlåtandet gällande skyltning för personer med ledar- eller assistanshund. Rådet har tagit del av ärendet.
- b) **Inbjudan från funktionshindersinspektörerna**
Christina Pettersson delade ut inbjudan.
- c) **Utvärdering av rådets arbete**
Nästa gång kommer Linnea Lundbäck och håller i en utvärdering av rådets arbete, i enlighet med verksamhetsplan.
- d) **St Julian-priset**
Christina Pettersson delade ut inbjudan till prisutdelningen.
- e) **Tider samt sammansättning för 2019**
Rådet vill fortsätta med samma tider och dagar som tidigare.
- f) **Träff med pensionärsrådet**
Pensionärsrådet önskar fortsatt kontakt. Förslag på inbjudan beslutas nästkommande möte.
- g) **Möte HSO**
Funktionsrätt Sverige: HSO Stockholm har ett möte 5 november kl 18:00 på ABF, för alla sina ordförande i medlemsföreningarna.
- h) **Ny Lokal i Hjorthagen**
Rådet har en fråga om lokalen för verksamheten Startpunkten kommer att vara kvar. Jan Rönnberg informerade att den är kvar i Dianagården tills ny lokal kan erbjudas och att lokalintendenten söker ny lokal.

14. Nästa möte

Nästa möte är den 20 november i lokal Värtan kl 14:30. Förmöte 13:00. Mötet är årets sista.